
         

Commissie Strategische Opgaven 1 december 2023 

Vragen Wouter Versluijs (D66), over Brief GS van 31 oktober 2023 over tussentijds beeld Rijk mbt gebiedsprogramma 
Zeeland - 375711, agendapunt 4 

 

Vragen Commissie Strategische Opgaven Antwoorden  
1. Op bladzijde 1 van de brief van het Rijk wordt aangegeven dat het toetsteam de 
provincie wil ondersteunen. Hoe zou die ondersteuning eruit kunnen zien?  

Via het Regie organisatie Transitie Landelijke Gebied (RTLG), ook 
onderdeel van het toetsteam, kunnen vragen worden gesteld. Ook 
worden door het RTLG met diverse inhoudelijke rijkscollega’s 
werksessies georganiseerd. 

2. Het Rijk vraagt invulling te geven aan de gronden die vrijkomen bij maatregel v7. 
Is dit al bekend voor de 4 die we in de koplopersmaatregel hebben zitten? Dus 
welke bedrijven dat zijn?  
Indien dat bekend is, is er dan ook inzicht in de vraag of er ook gronden verworven 
gaan worden bij de vrijwillige opkoop?  
Indien dat bekend is, zijn er al ideeën over de bestemming van de gronden? 

Het is nog niet bekend welke vier bedrijven dat worden.  

3. We vinden de terugkoppeling van het Rijk over de koplopersmaatregelen niet 
duidelijk. Voor sommige maatregelen wordt er gevraagd om een PxQ 
onderbouwing, bij andere moet er een kwantificering van het areaal worden 
toegevoegd, soms een extra onderbouwing voor concreet doelbereik, meerjarige 
dekkingsvoorstellen in sommige gevallen zien we dat er locaties moeten worden 
toegevoegd (w4) en volgens ons moet bij elke koplopersmaatregel een 
onderbouwing voor sociaal economische effecten toegevoegd worden. Kortom, als 
je goed de tekst doorspit kom je wel op verschillende plekken vragen voor 
onderbouwing tegen.  
We vragen ons af of de medewerkers van de provincie duidelijk uit de stukken 
kunnen halen welke maatregelen extra onderbouwing vragen? 

Het klopt dat de brief van het Rijk op dit punt niet duidelijk is. Wij 
hebben overleg met het RTLG over de nadere onderbouwing van 
de koplopersmaatregelen. 

4. Indien op vraag 3 met 'ja' geantwoord wordt, zouden wij een lijst mogen 
ontvangen waarop de koplopersmaatregelen waarbij per maatregel wordt 
aangegeven wat wij als provincie extra moeten aanleveren?  

Zie antwoord op vraag 3. 




